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PRoToKoŁ
Z XLVSESJI RADY MIEJSKIEJ

w MAŁoMICAcH
, Z dnia ló marca 2010r.

XLV sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęla się o godzinie 1400'
Na slan 15 radnych rl'sesji uczestniczyło 10 radnych' radny Rafał Reguła nieobecny, mdny
Jacek Polak nięobecny' radny Michal Przysiężny nieobecny usprawiedliwiony' radna
Barbara Reguła nieobecna' radna ADna Hanasiuk Dieobecna.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego plotokołu.
w sesji uczestniczyli: Pani Małgorzata Sendecka Burmistrz Małomic, Pan Jacek Grzelak
Zastępca Burmistrza Małomic. Pan Wincenty chłostowski seketarz Gminy' Pan
Eugeniusf Barylak radny Rady Powiatu. przewodniczący organów wykonawczych
jednostek pomocniczych. radni.

Do pkt 1 porzadku obrad.

Pnewodnicząc! Rody Miejskiej radny Jan cicl,d,lo|9icz dokonal otwarcia xl-v
sesji Rady Miejskiej w Małomicach i powitał wszystkich zaproszonych gości: Panią
Małgorzatę Sendecką Burmistrza Małomic, Pana Jacka Grze]aka zastępcę Bumistrza
Małomic' Pana Eugeniusza Barylal<a radnego Rady Powiafu' przewodniczących organów
\lykonauczych jednostek pomocniczych' gospodarzy sesji Panie i Panów Radnych (lista
zaproszonych gości stanowi załącznik do protokotu)'

Udział w obladaclr sesji zgłosili: rarl ą Barbdra Regula, tadnd Anhd Elnasiuk, ladhy
Jdcek Polak.

Przewodniczący Rtttly Miejskiej ośrviadczył. żę na stan 15 radnych
uczestniczy 13 rudnych' zatem Radajest władna do podejmowania prawomocnych
poslanowlelr,

Do pkt 2

Przedstswienie porz lku obrad.

Przewodnicv4cy Rady Miejskiej radny Jan Cichanowict przedstawił proponowany
porządek obrad XLV sesji (lv załączeniu do protokoIu).

Prxevotlniczący Raiy Miejskiej poprosił o zgłaszanic propozycji.

Przewo.l,,iczący R.ldy Miejskiej wńoskował o wykrcślenie z proponowanego
porządku obrad sesji z pkt.7 Podjęcie uchwal ppł' 8 projektu llchwały zmicniającej
uchwałę w spra|uie pfzyjęcia ,,Pfogłanu wspóĘracy Gminy Malomice z organizacjami

\ ł ' s e s J l
uohwał i



poza|ządowymi oruz podmiotami pto|p4dząq}n,i dzialalność pożytku pl|blicznego a rok
2010'' i w|owadfenle \ł'to miejsce plojektu uchwały w sptawie ząopiniowd,lia projektu
uchwab zmial,y uchwaĘ Rady Powiat,. Żagańskiego doq)czącej utwotzenid ok|ęgów
wyborczych,

Przewodniczący Ridy Miejskiej poddał' pod głosowanie wniosek'

Głosowanie: za 12 radnych' przeciw' 0 radnych, wstrzymało się 1 radny'

PĘewodniczący Rad)) Miejskiej oświad'czył' że wniosęk został przyjęty'

Przex'otlniczący Ra.b, Miekkiej poddał pod głosowanie proponowany . polządek
obrad sesji z naniesioną zmianą'

Głosowanie: za 12 radnych, przeciw 0 radnych. wstrzymało się _ l ladny'

PĘewodt'icząc! Rady Miejskiej oświadczył' że porządek został przyjęty z
naniesioną zmianą (w załączeniu do plotokołu).

Do pkt 3

Przviecie protokołu z XLIV sesii z dnia 05 luteeo 20]0 roku

Płzevodniczący R^dy MieJsl.iej poinfonno\ł'ał' że komisja sprawdzająca plotokół
w skladzie: radny Krzysztof Pawelec' radny Michał Przysięzny zapoznała się z protokołem
z XLIV sesji Rady Miejskiej z dnia 05 lutego 2010 roku i nie u,niosła uwag. radny Jacek
Polak(rie uczestniczył w sesji).

Płzewodniczący R.ltly Miejskiej poddał. pod głoso\łanie pŹyjęcie plotokołu
z XIIV sesji Rady Miejskiej z dnia 05 lutego 2010 roku .

Głosolt'anie: za _ 12 ladnych. przeciw - 0 radnych, wsilzymało się l radny

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadcz;.ł, ze protokół z XLIV sesji został
przyjęty'

Udział w obradach sesji zgłosi| tłdny RĘaI Reguła - w sesji uczestniczy 14 fadnych.

Do pkt 4

Informacia Burmistrza z okresu miedzvsesvinego i sprowozdanie
z wvkonania uchweł.

Przewodniczący Rady Miejskiej ndzie]1ł' Ełosu Pani BulmistŹ Małomic

Pani Burmist|z przedstawiła infom]ację z okresu międzysesyjnego za okes luty, marzec,
20l0r' dot' realizaqi zadań w zakresie: przygotowania sesji rady' rłykonania wniosków i
inteĘelacji radnych z XLIV sesji' realizacji budżetu gnriny' gospodarowania mieniem
komunalnym, realizacji przygotowania plac renontowych i inwestycji, gospodarki
komtu,talnej' utrzymania dróg' współpracy GmiDy z organizacjami poż}tku publica1ego'
aktyrvizacji osób bezrobotnych' W porozunieniu z Powiatowym Urzędem Pracy gmina
organizuje prace interwencyjne dla 2 osób którą realizuje swoje obowiązki w pełnym



wymiarze czasu placy, 23 osoby % etatu i 50 osób prace społeczie uŻ).teczne. StaŹe
absolwenckie 3 osoby.
spotkanie z mieszkancami z okazji ,,Międzynarodowego Dnia Kobiet,'. Udział w
posiedzeniu Zalządu Powiatu Zagańskiego' Walnym Zebraniu Sprawozdawczym
ochotniczej straży Pożarnej we wsi Lubieclrów' zebraniu Sprawozdawczym ochotniczej
Straży Pożarnej w Małomicach (w załączeniu do protokołu)'

Pfzevodniczący Rab Miekkiej poprosił o zgłaszanie pytań' Stwierdzając, że nie
ma p}'tań przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Do okt 5

Informacia Przewotlniczqcego R&dv Mieiskiei z okresu miedzvsesvinego
i Przewodniczqcvch Komisii Radv Mieiskiei.

Przewodnicżąql Rady Miejskiej przedstawił informację z okesu międzysesyjnego
06.02.2009t.- I 5.03.2010 jn:

1. W okesie międzysesyjnym Przertodniczący Rady przygotowylvał i podpisywat do
pŹekazania podjęte uchwały Rady Miejskiej i zgłoszone przez radnych wnioski
i interpelacje na XLIV sesji Rady Miejskiej z dnia 05 lutego 2010 roku.

2' w dniu 09.03'2010r' Przewodniczący Rady Mie.jskiej dokolrał odbioru podpisu
elektronicznego w Krajowej Izbie Rozliczeniowej w Zielonej Górze'

3' W dniu 20.02.2010r. Plzewodniczący Rady Miejskiej uczestniczył \\'wainym Zebraniu
Sprawozdawczynr ochotniczej straży Pożanrej Lubiechów'

4' w dniu 27.02'2010loku Prfewodniczący Rady Miejskiej w Małomicach uczestniczył w
zebraniu Spralvozdawcfym ochotniczej Stlaży Pożarnej w Małomicach'

5' w dniu 06.03'j010 roku Przewodniczący Rady Miejskiej w Małomicach uczestniczył w
spotkaniu z mieszkankami Gminy Małomice zorganizowanym z okazji
,,Międzynarodowego Dnia Kobiet'..

6. Pzewodniczący Rady Miejskiej uczestniczył w plzygotowaniu XLV sesji Rady
Miejskiej.

7' W piątck rt' goclz. 1400-1500 Przewodniczący Rady W trakcie pełnienia dyżulów
Załatwiał sprawy zgłaszane pŹez nrieszkańców gminy i sprawy dotyczące Rady.

PĘewod,ticzący Kottlisji Burlżetu' Gospodarki i Spraw Społecxnych rodny Jan
.lpieJ"z.rri.rłi oświadczył, że Komisja Budzetu' Gospodalki i Spraw Społecznych w dniu
12.03. 2010 roku odbyła wspólne posiedzcnie z Komisją Rewizyjną opiniowała projekty
uchwał' które przedstawiane sąi podejmowane na dzisiejszej sesji' w dniu 27'02'2010Ioku
uczestniczyl w zeblaniu Splawofdawcfym ochotnicfej Straży Pożarnej w Małomicach'

Prxewodniczący Rady Miejskiej popros|| o zgłaszanie p}'tń stwierdzając, że nie ma
pytań przesfedł do kolejnego punktu porządku obrad sesji'



Do pkt 6

Interpe!rcie i zapvtania radnvch, sołtvsów i Przewodniczącego Samorzgdu
Mieszkt.ńców.

fuzewod,liczący Rady Miejskiej poptos!ł, o zgłaszanie interpelacji i zapytań.

Rad,r! Hen ryk B alucłl ńs ki

Poprosił o wyjaśnienie' kto zlecił wykonanie przycięcia topoli rosnącej na boisku spoltolłym
we wsi Śliwnik, które bardzo źle zostało wykonane'

Radny Jacek Polttk

Zapy1a|. czy zostały rÓfpoczęte pmce remontowe w Pźcdszkolu Publicznym w Małomicach.

Pd i BurnisĄłz poinformowała' że rozpoczęto place remontowe Przedszkola Publicznego
w Małomicach.

Ra.l ny Krzysztof Sa k ula

Zapytal. czy mieszkańcy ul. Piastowskiej i Staszica mogą podłączać się do kanalizacji.

Z.lstępca Kierow,1ikd Miejskiego Zakładu Gospoiatki Ko,,1l,,,alnej p, Jąt, Rzyski
poinformował' że rozpoęzęLo przyłączenia do kanalizacji wspó]noty na ul. Staszica i
indywidualne budynki wlasnościorve również mogą się podłączać'

Pfze|,o.Iniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach sesji, po przerwie
wznowił obrady przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad.

Do pkt 7

Podiecie uchwal w sprtwie:

wvraż'enig zgodv nfl zbvcie niezabudo|vąnei nieruchomości |g formie
bezorzetareowei nu oob,iekszenie iuż istnieiacei rlziałki polożonei na lerenie

Pn inv Mslomice

PĘe|qodniczący Rady Miejskiej przędshwi| projekt uchwały w sprawię wyrażenia
zgody na zbycie niezabudowanej nieruchomości w formie bezprzetargowej na
powiększenie już istuiejącej działki położonej na terenie gminy Małomice (w załącfeniu
do protokołu)'

Ptzevodnicząc! Rad! Miejskiej povos|ł o \]wagi i pytania.

Ra ny Jacek Pola'{ poprosił o uszczegółowieńe i uzasadnicnie do projektu uchwały
poprzez wskazanie, czy sptzedaż rzeczonej działki nie utrudni realizacji wskazanych przez
gninę zadali.

Kierop,|ik ReJeratu Roz,,oju Gospothtczego p. E geiiusz BaryIak wyjaś.lrł, Że
przedmiotem zbycia są nieruchomości. które służyć będą do poprawienia warunków
zagospodarowania nieruchomości pEyległej' będącej własnością osoby fizycznej, która



zam|erza ją nabyć' Nieruchomość Nr |31l24 i 137i13 nie mogą być zbyte jako odrębne
nieluchomości. ponieważ posiadają mały areał i wcześniej były przeznaczone jako droga
dojazdowa i wyprofilowanie wjazdu' Na dzień dzisiejszy i na przyszłość w działki są
nam zbędne i nie będą spełniać funkcje drogi dojazdowej do nieruchomości położonych
przy ul. Szkolnej w Małomicach.

Rad,,y Jdh Świerzański poinformowal radnego. ie na wspólnym posiedzeniu komisje
pracowały nad projeklem tej uchwały i zostal on poz}tywnie zaopiniowan} '

P|ze,9o.I|ticżący Rady Miejskiej poddał plojekt uchwały w treści przedstawionej
pod głosowanie.

Głosowanie: za . 13 radnych' przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się - ] radny

Przewo.lniczący Rad! Miejskiej oświ'adczył. że uchtvała zosta]a podjęta.

b,vraż'enia zeodv na udzielenie boni|ikdty od cenv sprzedażv lokglu
mieszkdlnego wrgz z utlziatełn w gruncie zbvwanvm ru, rzecz naiemcv N,
trvbie bezprzetareowvm (ul. M,C,Skłodowskiei 3),

Przet'otltticzący Rady Miejskiej pfl'edstawił projekt uchwały w sprawic wy.ażenia
zgody na udzielenie bonifikaty od ceuy sprzedaży lokalu nieszkalnego wlaZ z udziałen] $'
gruncie zbywanym na rzecz najemcy w trybie bezprzetźrrgowynt (uI. M.C'Skłodowskiej ])
(w załączeniu do protokołu) informując, ze komisje poz).tFvnie zaopiniowały projekt
uchwały z uwzględnieniem bońfikaty w wysokości 80%.

Pnei,odniczqcy Rady Miejskiej stwierdzając' że ńe ma uwag ipytań poddał
projekt uchwały \ł' treści przedstawionej pod głosowanie.

Głosowanie| za. l4 radnych. przeciw - 0 radnych. ustrzynało się 0 radnych

Płzewodtticzący Rady Miejskiej ośwjad'czył' Że uchwała zostala podjęta'

ucl,|g enit Gn,innego Programu ProfiIaktvki i Rozwiazvwania Problemów
Alkoholowvch na 2010 r.,

P|ze|.,od,,iczqcy RadJ) Miejskiej przcdstavlł projekt uch\Ą'ały \ł,sprawie uchwalenia
Gminnego Programu Plofilaktyki i Rozwiąz)rvania Problemów AlkohoIowych na 2010 r'
(w załączeniu do protokołu).

Pani Burmislrz poinformowała, że przedstawiony projekt uchwały nie zmienia sięjest
corocznym pfogramem uchwalanym na dany rok.

Przewo.ltticzący Rady Miejskiej stwierdzając. że nię tna uwag i pytań poddał
projekt uchwały w treści przedstarvionej pod głosort'anic'

Głosowanie: za 14 radnych, przeciw - 0 radnych' wstlzymało się _ 0 radnych

P|zei'odniczącJ Rady Miejskiej oś,łłia|]czył', że uchwała została podjęta



z oDiniowania proiektu uch|łdłv Rady Powiatu Zagańskieeo }, sprawie
ie likwitlqcii S Publi o Zakładu

Prze|9od,,iczący Rady Miejskiej plzedstawił projełt uchwały u sprawie
zaopiniowania projektu uchwaly Rady Powjatu Zagańskjego doryczącej zmiany uchwały w
sprawic likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej rt Zaganiu
infornrując. ż'e ko:I:'isje pozyly|qllie zaopiniowały projekt uchwały negdty|vfiie opiniujqcej
proickt uchwały Nr xxxl/'.... '. '/20l0 Rady Powiatu Żagańskiego z dnia ' ' ' ' marca 2010r'
zmieniająccj uchwałę w sprawic likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu opieki
Zdrowotnej w Zagariu.

Pani Bu|ł,,istrz poinformowała, że Rada Powiatu Zaganskiego zwYóciła się z prośbą o
rrydanie opinii do projektu uchwały Rady Powialu Zaganskiego w sprawie zmiany uchwały
u sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego ZakładLr opieki Zdrowotnej w Zaganiu,
której przedmiotem jesl uściś|enie zapisów o zasadach przekazania mienia (nicruchomości)
będących własnością portlatu Zagańskiego. Do czasu likwidacji mienie to pozostawaloby
własnością Samodzielnego Publicznego Zakladu opieki Zdrowotnej w Żagarriu. Majątek
powiatu służący świadczeniu usług medycznych dla mieszkańców będzie mógł być
pżekaza[y do l05 Szpitala Wojskowego w Żarach na trzy lata 1w załączeniu do protokołu).

Przepo.hticzący Rady Miejskiej stwierdzając' że nie ma uwag ipytań poddał
projekt uchwały w treści przedstawionej pod głosowanie'

Głosowanie: za 13 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ l radny

Przewodnicząq) Rddy Miejskiej oświ^dczył'. że uchwała została podjęta'

Funduszu soleckiego,

Płzewodl,icząc, Rarly Miejskiej pr7'edstawił projekt uchwały w sprawie fundusfu
sołeckiego (w załączeniu do protokołu)'

Pini Burn,is|rz poinformowała' ze na komisji szczegółowo dyskutowano nad projektem
uchwały wyjaśniła, że Rada Mięjska rozsttzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy
środków stanowiących fundusz sołecki podejmując uchwałę, w której wyraza zgodę albo
nie \ł}raża zgody na wyodrębnienie funduszu w następnym roku budżetowym' Podjęcie
uchwały jest niezbędne do prowadzenia rozliczeń finansowych gminy np. dot'
prorvadzon5 ch inrrestycj i. dróg. ośs ietlenia'

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdzając' ie nie ma uwag i pytań poddał
projekt uchwały w treści przedstawionej pod głosowanie'

Głosowanie: za _ l l radnych, przeciw _ 0 radnych' wstrzymało się _ 3 radnych

Pruewod|,iczący Rady Miejskiej oświadczył'' że uchwała została podjęta.



przyiecia proiektu uchwałv zatwierdzaiacei,,Regulaminu utrzvmnnig
czvs|ości i porządku ną terenie Gminv Mołomice',,

Pfzewo.Il,icząq| Rad! Miejskiej prcedstawił projel.:t uchwały w sprawie przyjęcia
projektu uchwały zatwierdzającej regulamin utrzymania czystości i porządku na tercnie
Gminy Małomice (w załączeniu do protokołu)'

Pd|,i Bunristłz w1'jaśniła, że przedmiotem niniejszej uchwały jest przyjęcię plojekfu
',Regulanrinu utrzymania czystości i porządku na tęrenię Gminy Małomice''. Zgodnie z
procedurą przyjęty pĄekt regulanrinu zostanie przekazany do zaopinioucnja
Powiatowemu Inspektorowi Sanitarnernu w Zaganiu. Porrzeba uchwalenia nowego
RegulamiDu wynika z faktu' ze obowiązujący dotychcfas Regulfuni stracił swoją wazność
12 czerwca 2009 roku czyli rv dniu wejścia w życie nowelizacji ustawy o bateriach i
akunrulatorach. która to znowelizowała art. 4 ust. 2 pkt l lit. a usta\ły
o utżymanie czystości i porządku w gnrinach. w *}niku czego nastą)iła zmiana zakresu'
objętego regulaminem' który powinien ustalić zasady prolvadzenia selektywnej zbióIki
sprzętu elektrotecbnicznego' elektronicznego i zuz]tych baterii i akumulatorów'
Nowelizacja ustawi nie zawiera przepisów przejściorłych wobec powyŹszego bmk jest
podstawy do stwieldzenia' że dotychczasowy regulamin zachowuje swoją moc do czasu
uchwalenia nowego regulaminu.

Płzewodnicząc)ł Ra.ly Miejskiej stwierdzając, że nie na uwag i p}tań poddał
projckt uchwały w treści plzedstawionej pod głosowanie.

Głosowanie: za 14 radnych' przecirv - 0 radnych' wstrzymało się - 0 radnych

Przevodniczqcy Rady Miejskiej oś\\iadczy|. Że uch\\'aIa lostala podjęta'

Płzevodnicząc}, Rarly Miekkicj ogłosił przerwę w obladach sesji, po przerwie
wzuowił obrady przechodząc do kolejncgo punktu porządku obrad.

Z uczcstnictwa w obradach
13 rudnych

zwol|1ił się rurlny Kr1sz(of Sakuta _ w ses.ii uczestnjczy

przvsloDienia do re lizacii Droiektu Dn. ,.WsDółpracu miedzvseklorowl na
rzecz wsDieranis ekonomii spolecznei w resionie labuskim",

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawi| projekt uchwały lv sprawie przystąlienia
do realizacji plojekfu pn' '.współpraca międzyscktorowa na rzecz wspierania ekonomii
społccznej w regionie Iubuskim''. (rv załączeniu do protokołu).

Pani Butmistrz wyjaśniła, że projekt zgloszoDy przez Gminę Małomice pn. ,,Współpraca
nriędzysektorowa na rzecz wspierania ekonomii społecznej w regionie lubuskim'' został
poz},tywnie oceniony plzez Urząd Marszałkowski województwa Lubuskiego wynikiem,
czego było przyznalrie najego realizację dofinansowania w kwocie 3'30l.205'98zł. Kwota
ta w pelni pokryje koszty wdrożenia projektu. Projekt realizowany będzie w partnerstlr'ie z
9 gminami, 3 ośrodkami Pomocy spo|ccznci. Powiato\\Ym Centrum Pomocy Rodzinie. 4
Powiatou'ymi Urzędami Pracy, Specjalistycznym ośIodkiem wspalcia dla o|tar przemocy
w rodzinie i Lubuskim Stowarzyszeniem Rozwoju RegionaLnego ''Rozwój'' w Gorzowie
Wielkopolskim' KIub Integracji Spolecznej. Za metytorycfl|ę wdrofenie projektu
odpowiadać będzie Lubuskie Stowarzyszenie Rozwoju Regionalnego ,'Rozwój'' w
Gorzowie Wielkopolskim. Celem projektu jest przeciwdziałanie negatywnym skutkom

seŚJ l



\łTkluczenia społecfnego spowodowanego długotrwałym
egzystencją na marginesie życia społecznego'

PrzewodniczącJl Rady Miejskiej stwierdzając. że
projekt uchwały w treści przędstawionej pod głosowanie.

pozostawaniem bez pracy i

nie ma uwag i p).tań poddał

Głosowanie| za 13 radnych, prfeciw 0 radnych' wstrzymało się 0 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oś\,łiadcfył, że uchwała została podjęta'

zoooiniowania proiektu zmi nv uchwah Rqtlv Powiatu Żagańskiego
tlotvczqcei utworzenia okregów wvborczych,

Płzewodniczący Rai! Miejskiej p|zedsLaw|ł projekt uchwały w sprawie
Zaopiniowania plojektu zmiany uchwały Rady Powiatu Zaganskiego dotyczącęj utworzenia
okęgów wybolczych, (w załączeniu do protokofu)'

Pani BuWisttz wjaśniła' że Rada Po\Ą iatu Zaganskiego zu roci1a się z prośbą o \rydanie
opinii do projektu uchwały Rady Pou'iatu Zagańskiego u sprawic' której przedmiotem jest
liku,'idacja okęgu wybolczego w wyborach do rady powiatu Nr 5 obejmującego gniny
Małomice i Niegosławice' Konsekwencją powyższego byłaby zmiana granic oklęgu
wyborczego Nr 4 w ten sposób' iz jego nowe glanice obejmowałyby gminę szprotawa'
Małomice i Niegosławice. z powyższego okęgu wybieranych byłoby 8 radnych'

Po i Btt|,l iT|fz ?aproponort a l; okręg rrryborcf) gn]' lagań - Br,/eznica Małomice'

Ptze|,odlliczący Rady Miejskiej oświadczyl' żo Rada projekt Llchwały w spra\Ąie
zaopiniowania projektu zmiany uchwały Rady Po\łiatu Zaganskicgo dotyczącej Lltworzenia
okręgórt' wyborczych. będzie głosować po dopracowaniu go zgodnie z propozycją Pani
Burmi\lr,/ po punkcie 8 - |nformacj i z prac Rad) Porłiaru 1agańs|iego'

zmian burlż,etu gninv na 2010 rok'

Płzepo.Ihirzący Ra.ly Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o pźedstawienie
plojektu uchwały w sprarvie zmian budŻetu gminy na 2010 rok (w za'łączeniu do
Drotokołu)'

Poni Skdtbhik przedstawiła projekt uchwały informując' Że zll';'iany budżefu gminy
]\4ałomice na 2010 rok przedstawione w niniejszym projekcie uchwały dotyczą|

1' W związku z wejścienr w życie z dniem 01 stycznia 2010 roku usta\\ry z dnia 20
listopada 2009 roku o zmianie ustawy - prawo ochrony środowiska omz niektórych
innych ustaw' która zakłada likwidację m.in. Gninnych Funduszy ocbrony
Srodowiska i Gospodarki wodnej' dokonuje się zmian w uchwale btrdżetowej na 2010
popŹez włączel e dochodów z t}tułu kar i odszkodowań za korzystanie ze środowiska
do budżetu, oraz wydatkowanie tych dochodów na cele wynikające z ustawy plawo
ochrony środowiska. W związku z pou';'ższym w załączniku nr 1 do projektu nniejszej
uch\\'ały zwięksfa się dochody o krt'otę 5.641 ( Dział 900 Gospodalka Komuna]na i
ochrona śIodowiska' rozdz. 90019 Wpływy i wydatki z,ł,łiqane z grcmadzeniem
środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska' W załączniku m 2 dochody f tego
t}tułu pŹeaBcza się na wydatki zrt,iązane z gospodarką odpadami lj' z rea|izacją



przedsięwzięć związalych zc składowaniem odpadów' (może to być np. likwidacja
dzikiclr wysypisk)' Zmiany zawańe są w Dzia]e 900' rozdz. 90002 _ zał' nr 2' Ponadto
nowe brzmięnię otrzymuje załącznik nr 9 do uchwały budżetowej' któIa jest zgodna z
załącznikiem nr 3 do mniejszej ucbwały.

2. Kolejna zmiana dotyczy \łprowadzenia do budżefu dochodów i funduszu Społecznego
oraz z budżetu państwa.

- Pierwszy plojekt realizowany przez Szkołę Podstawową w Małomicach pn
',Edukacja bez barier.' kwota projektu 5'74'7.10 zł' z te8o w 2010 roku
434.400 zł.

. Drugi pĄekt pn' ,,Wspólpraca międzysektorowa na rzecz wspietania ekonomii
społecznej w regionie lubuskim,, rea|izowany przez Gminę Małomice przy
partnerstwie 22 instytucji' Kwota projektu to 3'301'206 zł z tego ną 2010 rok
1.534.219 zł (zmiany w zał' 1 i 2 dział 853 rozdz' 85395) ,,Współpraca
międzyseklorowa na rzecz wspiemnia ekonornii społecznej w regionic
lubuskim"

3' Kolejna zmiana budŹefu dotyczy zmniejszenia dochodów i wydatków o kwotę l l.000
zł. z tytułu wydania zezwoleń na sprzedaj' napojów alkoholowych. Powyisza zmiana
podyktowana jest tym, iż p]anowane środki na 2010 uwzględniają splzeddż napojów
alkoholowych w roku 2009 rok' Jak wynika z oświadczeń przedsiębiorców złożonych
do 3l stycznia 2010 roku o waltości sprzedMy napojów alkoholowych' okazało się, że
sprzedai u' 2009 roku zfiala|a co wpływa na \rysokość dochodów w 2010 roku'
Ponadto kilku przedsiębiorców zrezygno\łało zc sprzedaży napojów alkoholowych juz
pod koniec ubieglego roku' (Zmiany zawarte sąw zał. nr 1 Dział 756, rozdział'.156|8
$ 0480) i zał' nr 2 dzia| 85 |' rozdział 85 l 54 $ 4300)

4' Kolejna zmia'1a budżetu dotyczy zwiększenia dochodów z t}'t' dotacji celowych
otrzymanych z budżetu państwa na realizację zadań zleconych

- w ku'. 10.000 zł na świadczenia rodzinne, fundusz alimentacyjny oraz składki
na ubezpieczenia społecznc (852.85212 $ 20l0) dochody iwydatki 85212 $
3 l  l0  i  4010)

- w kw. 936 zł na zadania zyiązane z plowadzeniem i aktualizację list
w1'borców (Dział '751 rozdział 75101 \ 2010 _ dochody zał' l i s 4300 _
wydatki _ zał. nr 2)

5. Piąta zmiana _ dotyczy zwiększenia dochodów z t1tufu refundacji wydatków
poniesionych na przygotowanie projektu pn ,,Budowa systemu kanalizacji zagrodowej
w Gminie Małomice'. o krvotę 48.684 (Dział 010 rozdział 01041 s 6208 zał' nr l)'
Zwiększęnie tych wydatków powoduje anianę w telacji finansowania inwestycji tzn'
zwiększa udział środków U.E. a zmniejsza udzial własny' co skutkuje uwolnieniem
środków w1asnych w kwocie 48'ó84. klóre Przeznacza się na dotację celową dla
Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej na zakup ciągnika z osprzętem do celów
komunalnych.

Na kwotę 90'000 zł' na dotację składa się jeszcze 20'000 zł z. ręzęrry oraz 2I.3|6zł z
zakupu energii na oświetlenie drogowe'
w projekcie uchwały zawalte sąjeszcze plzeniesienia wydatków zał.Ń2'iLak..
. 3.000 zł. z wynagrodzeń pracowników oSP i 5.000 zł. z wynagrodzeń pracowników
świadczących usługi opiekuńcze przcnosi się na dotację d|a Barrku Żywności wZielonej
Górze'
oraz kolejDa ostatnia zmiana dotyczy zwrotu nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych'
Dotyczy to przypadków. gdy rodzice zataili przed organem infbrmację, że dziecko
przestało uczęszczać do szkoĘ pobierają świadczenie, a w momencie' gdy otżymujemy ze
szkoły wykaz dieci uczących się, okazuje się' że takie dziecko przerwało naukę. W
z.wiązk! z po\\ryższym wydawana jest dccyzja' która wz}.wa do zwrotu ńenależnie
pobranyoh świadczeń. Swiadczęniobiorca zwraca pieniądze na dochody budżetu' które są
przekazywane z wydalków do Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego.



Płze|qolll,iczący Rady Miejskiej stwierdzając, że nie ma uwag i pyań poddał
projekt uchwały w treści pżedstawionęj pod głosowanie.

Cłosowanie: za - l3 radnych' przeciw - 0 radnych, .\łstrzymało się - 0 radnych

Płzewo niczący Rady Miejskiej oświadczy.l', że uchwaIa została podjęta.

Do okt I

Informqcia z proc Rqdv Powiatu Żlgańskiepo.

Przewodniczący Rndy Miejskiej poprosi| Radnego Rady Powiatu Żagńskiego, p.
Lugeniusza Barylakc o prledstawienic inl 'omlccji z prac Rady Pou iatu Zagańskiego'

Radny Rady Powiatu żagańskiego p. Eugeniusz Barylak poinformował, że w dniu 03
nrarca 2010 roku odbyła się XXX sesja Rady Powiatu Żaganskiego. której tematem było:

1. lnformacja Starosty z ptac ZarząduPowiatu Zagańskiego w okesie pomiędzy sesjami.
2. Podjęcie uchwał w sprawie:

- okeślenia zasad. sposobów i trybu udzielania ulg w spłacie naleiności pieniężnych
mających charaktef cywilnoprawny' przypadających Powiatowi Żagaliskiemu i
jednostkom organizacyj nym powiatu,

- powicrzenia Miastu Zielona Góra prowadzenia zadań publicaryclr z załresu pollocy
społecznej dotyczących działalności ośrodka _ Adopcyjno _ opiekuńczego w Zielonej
Górze'

- przyjęcia programu współpracy Powiatu Zagańskiego z organizacjami pozarządo\ł7mi
i podmiotami. o których mowa w art' 3 ust'3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o
działalności poż)tku publicznego i o wolontariacie' w 20l0 roku.

- okeślenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiaiu
iagańskiego w roku 20l0.

- zmiany uchwaly w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego oraz
umieszczenie w pasie drogow1,m urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów
brrdowlanych niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potŹebami ruchu
drogowego oraz reklam,

- zmiany uchwal y w sprawie powołania Komisji Zdrowia i Polityki Prorodzinnej.
- uch\łalenia planów pracy Rady Powiatu Zagańskiego na 20l0 rok'
- uchwalenia planów pracy Komisji Stal} ch Rady Powiatu Zagnńskiego na 20]0 rok'

Ratlt,y Krz},sztoJ Kołtor' zwTócił uwagę, że Powiato\\Y Zarząd Dfó g rczpocząl plzycjnanie
drzerv przy drodze powiato\łęj we wsi Chiclry' lecz po pierwszym dniu zakończy] te prace.
Zap}tał' czy prace te będą kontynuowane.

Rudny Potviout poinfonnolĄał. że zglosi lq sprartę rr' powiccie'

ctl' Pkt. 7 tlot, zttoniniowania proieklu zmianv uchwałv Radv Powit,tu
ńskieso do i utworzeni okreeól, w

Płzewodniczący Rady Miejskiej poptosił o |zlpełńenie projektu uchwaly poprzez
doPisanie w $ | pkt 2 i 3 o |reści|

t0



',2' Rada Miejska w Małomicach rozumĘąc potrzebę aniąny grdfiic okręgó|g
|,lbofczyclt ptopoh je dokoha ie zhiany g|anic okręgu wJ)bołczego Nf 3 w ten sposób, że
po zmianie obejmować on będzie Gminę Błzeźnicę' Gminę Malomice i Grfiihę Zdgań.

Konsekwencją po|,!ższego b),Ioby z|Żiększehie liczby łddnych wbiergnycl| |, okrcga
|'!)bofczym Nł 3 z3 na4.

3' W opinii Ra.Iy Miejskiej w Małomicach powyższa płopozycja uhiahy dak 'viększą
gwarancję' iż |qszystkic Gminy wchotlzące w skłod Powiąlu Zagańskiego będą miały
s woj e go p rzetlstawiciela ".

Przewoiniczący Rady Miejskiej stwieldzając' że nie ma uwag i pytali poddał
plojekt uchwały w tleści przedstawionej pod głosowanie'

Głosowanie: za _ 13 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych

Prcewo.IniczącJ) Ridy Miejskiej ośvtiad'czy|, że uchwała została podjęta'

Do pkt 9

Sprsreozdanie z realizscii Gminnego Progrumu Profilaktyki i
Rozwittzvwania Problemów Alkoholowvch i Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii na lda 2008-2010 w Gminie Małomice zg
2009r.

Prze|,orlniczący Rad), Miejskiej pop|osił o zgłaszanie uwag i p)'tań.

R.ldhy Jacek Poldk poprosił, aby na przyszłość sprawozdanie z realizacji Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiąz;.wania Problemów Alkohololłych i Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2008-2010 w Gminie Małomice za 2009r' uzupełnić o
kwoty'.iakie zostały przekazane na dni Małomic i inne imprezy organizowane w Gminie'

Przewodtticzący Rndy MiejŚkiej sIvłieldzając. że nie ma uwag i p}'tań przeszedł do
kolejnego puŃtu porządku obrad sesil

Do ptk.10

Interoelacie i zaovtania mieszk ńców (nie by'ło).

Do ptk.ll

Wnioski

Przewodniczący Rady Miejskiej poP|os|ł o fgłaszfuie wniosków'

Rtttlhi AIi a Betuedjk

Wnioskowała o ustawienię ławeczki przy pzystanku PKs na ul Piastowskiej (na
wysokości posesji p. Amfogowicz).

Poprosiła o posprząłanie boiska szkolnego i przyległej działki przy Szkole Podstawowej na
uI' Szkolnej w ramach robót publicznych.

l l



wnioskowała, aby wplowadzić wydawanie pomocy żywrościowej od godzily l5-tej.

Radny Jacek Polak

Wnioskował o ustawienie znaku informacyjnego od strony wjazdu do Małomic o
prowadzeniu robót budowlanych i związanych z tym ograniczeniach w ruchu drogowym.

Poprosił p. Burmistrz, aby przeprowadziła rozmowę z osobą nadzorującąprace społeczno
uż).teczne i uwróciła jej uwagę na sposób odnoszenia się do podległych jej osób, gdyż
otrzymał informację, że sąuwagi na niewłaściwe traktowanie placowników.

Pa,,i Burmistrz \\yjaśniła, że pmca z ludżmi wykonującymi prace społeczno.uż)teczne j est
bardzo ciężka, gdyż często przychodzą w stanie wskazującym na spożycie alkoholu i
generalnie uchylają się od \łykonywania swoich obowiązków. Niezadowolenie i skargi
tych ludzi na nadzorującą ich osobę wynikają z tego' że wymaga się od nich rzetelnego
wykonania prac i roz1icz'a za faktycznie wykonaną pracę.

Przewod icząc), Samorządu Mieszkańcó|, p. Ialt R4lski wnioskował, aby wykonać
przejście dla pieszyc|t przez drogę jadąc rt' kierulrku ua Bobrzany (Zaklad AsKo i
magafyny) za posesją p. Ch$'alisf.

Ratlny hcek Polak

wnioskował o usunięcie dziury powstałej podczas awarii wody na ul' Konopnickięj i
ułożenię zdemontowanej w tym miejscu kostki'

Solt]r,s Marian Crrikla

wnioskował o wyrównanie nawierzchni drogi gminnej we wsi BobŹany na odcinku od p'
Melchiora w stronę ,,koloni,. ziemią zglomadzoną koło p' Woźniaka'

Do Dtk,12

Otlpowiedzi na inleroelacie.

znstępca Burmislfzlr odpowiadając na wniosek radnego Henryka Bałczyński dot'
przycięcia topoli, wyjaśnił' że pielęgnacia drzewa wykonana została na wniosek
nrieszkańców wsi Sliwnik i w uzgodnieniu z sołtysem. poniewai stwalzało ono
zaEroŻe|ie.

Pani Bułnistn poinformowala' że odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski' na
któIe nie zostały udzielone w trakcie sesji zostaną udzie|one na piśmie.

Do Dkt 13

Informacie i oświadczenia.

Pdhi Buf,nistrz przypomniala wniosek właściciela pawilonu handlowego przy ul. Placu
Konstytucji 3 Maja o wyrażenie przez Gminę zgody na rozbudowę powyŹszego pawilonu
w ten sposób - ściana ftontowa zostanie prfesunięta o około 3m w stlonę jezdni' ściana
boczna od strony Urzędu przesunięta byłaby o około 4m w głąb skweru. W konsekwencji

1 f



na]eżałoby dokonać ponownego zagospodarowania części skweru z cwęnrualnym
pŹestawieniem 2 lamp oświetlających skwer'
Po. prz1pomnieniu radnym wniosku p BurmistŹ zwrócila się o w}danię opinii; którabyJaby podstawą do podjęcia lub zaniechania dalszych kroków wtej spiawie.

Ptzewodtticząql Rad)ł M..e^ł.E poprosił o dyskusję'

Radny Jacek.Polak powiedział' żejeżeli poplawi to estetykę i uwiększy się zatrudnienie, tomoże poprzeć taką decyzję'

Radny Hentyk Baluc1ytisłi zwrócił uwagę, że taki sklep bez parkingu nie ma racji bynl.

*:d:y 
!:: Św.ier1ański zaptoponowai! aby na następne posiedzenie zaprosic w|aścicie|a

placówki handlowej w celu przędstawienia przez niegó koncepcji dot. punitu.

' Płzewo.lniczący Rady Miejskiej poddał pod glosowanie wniosek p' Bulmishz wsprawie wydania opinii precyzując, iz od jego wyniku-zalezeć będzie prowa.Lenię rozmóww powyższej sprawie'

Głosowanie: za - 9 radnych, prfeciw - ] radnych, wstrzymało się . 1 radny

.Przeh,odniczący Ra.ly Miekkiej oświadczył' że radni wyrażają zgodę nap.owadzenie rozmów w po\\Yższej spraw|c'

Pani Bułuisttz poinformowała' że Komendant Policji w szprotawie wystąlił z propozyc'ją
dofilansowania W krłocie 1o tysięcy złotych zakupu iamochodu dla Poiicjiił,Szprotawie'

Pnewodniczqcy Rfldy. M.iekkiej poddal pod glosowanie wyrazenie oprn naoorrnansowarue zakupu samochodu.

Głosowanie: za _ 0 radnych' przeciw 1 l radnych' wstrzymało się 2 radnych

w}'razaJą zgodę na

są chętni do wykonąnia
kanalizacyjną. klóra to w

Prze|vodniczący Rady Miejskiej oświadc7yl. Że radni
oolnansowanle zakupu samochodu dla polici i w Szprorawie

zoslępca Buf,nislfza J.,cek GĘelak poinformował' żę jeże]i
przyłączy, 'to muszą kontaktować się z firmą wykonr'rjącą sieć
miarę mozliwości będzie realizowała te roooty.

Do pkt 14

Zttkończenie,

' |rzet.volnicz,łcsl Rdtb Miejskiej oświadczył' że porządek oblad fostał w}czerpany lzamhął sesję Rady.

Sesja zakończyła się o godzinie l6]0
Na tym protokół zakończono i podpisano.
Plotokół zawiera |4 ponumerowanych stron.

tue
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